
Zápisnica zo zasadnutia MsZ
konaného dňa 17. júna 2024

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta 
Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu

Poslanci : Mgr. Tibor Mészároš
Pavol Koči
Zita Baloghová
Gejza Tipcsák
Eva Kissová
Mgr. Norbert Demeter
Zoltán Kövér

1. Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie  MsZ  otvoril  a viedol  primátor  mesta  Ing.  Viktor  Palko,  MBA,  ktorý 
skonštatoval,  že  je  prítomných  7  poslancov,  teda  rokovanie  MsZ  je  uznášania  schopné. 
Predložil program rokovania MsZ a informoval prítomných, že poslankyňa Zita Baloghová 
doručila žiadosť a spýtal sa jej, či trvá na zaradení do programu rokovania, alebo môže sa jej 
žiadosť prerokovať v bode Rôzne. 

Poslankyňa Baloghová súhlasila s návrhom primátora mesta o zaradenie jej žiadosti do 
bodu Rôzne. 

Primátor mesta požiadal poslancov o hlasovanie za program rokovania v pôvodnom 
znení. 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili  program rokovania v predloženom znení. 

(Hlasovanie:  za – Pavol Koči, Mgr. Tibor Mészáros, Zoltán Kövér, Mgr. Norbert Demeter 
Gejza Tipcsák, Zita Baloghová, Eva Kissová ; proti – 0 poslancov ; zdržali sa hlasovania – 
0 poslancov)

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Za zapisovateľa určuje: PhDr. Tünde Butkyová 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje: Pavol Koči
Eva Kissová

(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 
poslancov)

1



3. Schválenie návrhovej komisie

Návrhová komisia: Mgr. Tibor Mészároš
Mgr. Norbert Demeter
Zoltán Kövér

(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 
poslancov)

4. Správa hlavnej kontrolórky mesta k záverečnému účtu mesta za rok 2023

Primátor mesta predložil správu hlavnej kontrolórky mesta k záverečnému účtu za rok 
2023 písomne. Zároveň oznámil prítomným poslancom, že z rodinných dôvodov sa hlavná 
kontrolórka  ospravedlnila  a zasadnutia  MsZ  sa  nezúčastní.  Požiadal  poslancov,  aby  sa 
vyjadrili k predloženej správe.

 Tipcsák sa vyjadril, že zápisnice, ktoré sú zverejnené z MsZ neobsahujú všetko čo on 
povie, ako keby boli cenzurované. Žiadal, aby to bolo zaznamenané aj v zápisnici. 

Primátor mesta odpovedal, že zapisovateľ sa snaží zaznamenať najviac toho, čo odznie 
na zasadnutí, ale tiež upozornil na fakt, že ak si poslanci skáču do reči a niekto sa vyjadruje aj  
po maďarsky je to potrebné preložiť si rýchlo v hlave a aj to zaznamenať. Dodal, že nechce 
obhajovať  zapisovateľa,  ale  je  to  určite  náročnejšie.  Dodal,  že  zo  zasadnutia  sa  robí  aj 
zvukový záznam. 

Tipcsák pripomenul, že bola požiadavka na prešetrenia kontroly uznesení v roku 2023.
Primátor  mesta  vyzval  p.  Tipcsáka,  aby  sa  vyjadril  k správe  hlavnej  kontrolórky, 

nakoľko je otvorená diskusia k tomuto bodu. Dodal, že dotaz nepatrí do tohto bodu.
Tipcsák sa pýtal prečo sa ešte stále platí za elektrickú energiu v bývalej MŠ na sídlisku 

Družba. 
Primátor mesta odpovedal, že platilo sa za elektrickú energiu a nepovažuje sa rozumné 

zatiaľ zrušiť odberné miesto a odpojiť meradlo, nakoľko ešte sa nevie čo bude s budovou 
ďalej a v prípade ak by sa niekedy v budúcnosti mala využiť bude potrebné elektrinu. Ak by 
sa odhlásil odber a zobrali by sa hodiny nová montáž by vyžadovala rôzne povolenia, ktoré by 
možno budova a vedenie siete ani nesplnili. Teraz je stav taký, že sa mesačné poplatky znížili 
na minimum a platí sa len to. 

Baloghová skonštatovala, že platby za MŠ Školskú sú nižšie.
Primátor mesta súhlasil, ale dodal, že je to aj menšia budova a uznal, že v priestoroch 

na sídl. Družba bola prevádzkovaná posilňovňa, ktorá si vykurovala priestory. 
Prednosta úradu dodal, že nedoplatok vznikol aj tým, že pri výmene hodín sa zistilo, 

že plomba je narušená, čo VSE považujú za nelegálny odber a vyrubilo mestu aj pokutu. Kto 
porušil plombu  a odkedy bola porušená nie je možné zistiť. 

Tipcsák dodal, že nedávno pozeral faktúry na internete a zálohová platba je už nižšia 
a je vo výške cca € 24,--. Ďalej sa dotazoval, či s nedoplatkami na TKO sa nedá niečo urobiť, 
nakoľko sú tam vysoké pohľadávky. 

Primátor odpovedal, že sú tam pohľadávky, ktoré sú už aj premlčané. Niektoré sa ešte 
dajú vymáhať aj na niekoľko rokov spätne.

Prednosta  úradu  dodal,  že  zo  zákona  je  povinnosť  vyrubovať  každému,  teda  aj 
bezdomovcom, ktorí nebudú platiť a je to aj nevymožiteľné.

Keďže viacej  pripomienok k tomuto bodu nebolo primátor  mesta  požiadal  o návrh 
uznesenia. 
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Prítomní poslanci brali vedomie stanovisko hlavného kontrolóra mesta Čierna nad  
Tisou k záverečnému účtu na rok 2023. 
(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Zoltán Kövér; proti – Gejza Tipcsák; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

5. Záverečný účet mesta za rok 2023

Primátor mesta predložil záverečný účet mesta za rok 2023 a požiadal Ing. Kišša, aby 
oboznámil prítomných s obsahom záverečného účtu. 

Ing.  Kišš  oboznámil  prítomných,  že  po  kontrole  auditorkou  a jej  odporúčaní  je 
potrebné vymeniť stranu 46 a 47 v záverečnom účte mesta za rok 202, kde bolo potrebné 
opraviť  základ  na  tvorbu  rezervného  fondu,  nakoľko  nebolo  dobre  vyčíslené.  Obsahovo 
a základom sa záverečný účet mesta za rok 2023 nemení a správna suma čo je základom na 
tvorbu rezervného fondu je vo výške € 28.826,79.

Tipcsák sa pýtal, že koľko má mesto podlžnosti, či štát dával podielové dane viac ako 
bolo plánované, či sa krátili alebo nie.

Primátor mesta odpovedal, že záväzky sú vo výške € 1 003 266,-- z toho sú úvery vo 
výške € 655 690,80. Rozpočet sa plánuje stále tak, aby bol príjem z podielových daní menší 
a potom v priebehu roka sa rozpočtovým opatrením upravuje. Dane sa krátili každej obci, ale 
počítali sme s tým v rozpočte. 

Baloghová opustila rokovanie MsZ o 15,55 hod.
Tipcsák  sa  pýtal  a ako  sa  využívajú  príjmy  za  znečisťovanie  ovzdušia,  ktoré  boli 

v priebehu  minulého  roku  vo  výške  cca  11  tis.  EUR.  Či  sa  príjem  použije  na  životné 
prostredie.

Prednosta úradu odpovedal, že tento rok sa zákon zmenil, príjem už nebude. Príjmy za 
znečisťovanie ovzdušia nie sú účelovo viazané.

Keďže k záverečnému účtu mesta za rok 2023 neboli žiadne pripomienky primátor 
mesta požiadal o návrh na uznesenie.

Prítomní poslanci schválili Záverečný účet a celoročné hospodárenie mesta Čierna  
nad Tisou na rok za rok 2023 bez výhrad. 
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Mgr. Tibor Mészáros, Zoltán Kövér; 
proti – Gejza Tipcsák; zdržali sa hlasovania – Eva Kissová, nehlasovala – Zita Baloghová)

Prítomní poslanci schválili použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu  
rezervného  fondu  vo  výške  €  28.826,79  (slovom:  dvadsaťosemtisícosemstodvadsaťšesť  
EUR 79/100)
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Mgr. Tibor Mészáros, Zoltán Kövér; 
proti – Gejza Tipcsák; zdržali sa hlasovania – Eva Kissová, nehlasovala – Zita Baloghová)

6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra od 1.7.2024 do 31.12.2024

Primátor mesta predložil plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra od 1.7.2024 do 
31.12.2024, ktorý vypracovala hlavná kontrolórka. Dodal, že aj  v priebehu roka je možné 
rozšíriť túto kontrolnú činnosť hlavnej kontrolórky ako to poslanci budú chcieť.

Tipcsák sa  dotazoval,  že  prečo ešte  nie  je  správa z kontrolnej  činnosti  na  základe 
uznesenia č. 92/09/2024 zo dňa 28.9.2023, či za 9 mesiacov nemala čas hlavná kontrolórka? 
Prečo to tak naťahuje? Pýtal sa či je na 50 % úväzok, vyratúval, že mzda je v priemere 14 tis. 
EUR čo v čistom cca € 1 090,-- na 50 % úväzok a za 10 mesiacov ani perom neškrtla. 

Baloghová sa vrátila na zasadnutie MsZ 16,02 hod.
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Primátor mesta odpovedal, že je treba prísť na úrad a pýtať sa hlavnej kontrolórky 
prečo to naťahuje. To, že ani perom neškrtla nemožno povedať, treba sa jej pýtať, ak nie ste 
spokojný treba znížiť odmeny.

Prednosta úradu dodal, že treba najbližšie konkretizovať a určiť termín dokedy sa má 
urobiť kontrola.

Tipcsák dodal, že niekde je uvedené, že kontrola sa vykoná do 30.6.2024. Takto si to 
môže  naťahovať  aj  10  rokov.  Dodal,  že  podľa  neho  je  nelogické,  že  vykonáva  kontroly 
a nemá dokončené predchádzajúce. Ďalej dodal, že na poslednom zasadnutí primátor sľúbil, 
že sa vykoná kontrola plnenia uznesení a nie je to v bode programu.

Primátor  mesta  sa  ospravedlnil,  že  na  to  zabudol,  ale  sľúbil,  že  na  najbližšom 
zasadnutí to bude v programe. 

Viac pripomienok k plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra nebolo.

Prítomní  poslanci  schválili  plán  kontrolnej  činnosti  hlavného  kontrolóra  mesta  
Čierna nad Tisou na obdobie od 1.7.2024 do 31.12.2024
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészáros, 
Zoltán Kövér; proti – Gejza Tipcsák; zdržali sa hlasovania – Zita Baloghová)

7. Rozpočtové opatrenie č. 1

Primátor  predložil  rozpočtové  opatrenie  č.  1,  kde  oboznámil  poslancov,  že  bolo 
potrebné vyčleniť financie na letný festival vo výške € 10 000,--; ďalej pre ZUŠ, ŠJ a ŠKD 
tak ako je to uvedené v rozpočtovom opatrení.

Tipcsák sa pýtal kedy sa bude riešiť letný festival.
Primátor mesta odpovedal, že v bode Rôzne.

Prítomní poslanci schválili rozpočtové opatrenie č. 1/2024.
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészáros, 
Zoltán Kövér; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – Gejza Tipcsák, Zita Baloghová)

Primátor  mesta  sa  poďakoval  tým  poslancom,  ktorí  týmto  hlasovaním  podporili 
pokračovanie tradície usporiadania letného festivalu.

8. Rozšírenie mestského cintorína

Primátor  mesta  informoval  prítomných,  že  mesto  obdržalo  rozhodnutie  o odňatí 
pozemkov a môže sa začať s rozšírením cintorína. Predložil  plán a podrobne opísal aká je 
predstava úpravy terénu a rozmiestnenia svetla, vysadenia stromov a podobne. Zdôraznil, že 
základom je teraz oplotenie, kde už sú nakúpené panelové diely a tyčky. Dodal, že predbežný 
rozpočet je cca 15 tis. EUR. Bude potrebné vypísať verejné obstarávanie na dodanie prác. 

Tipcsák sa pýtal, či to nevie urobiť MPS.
Primátor  uviedol,  že  určite  by to  urobiť  vedeli,  ale  problém vidí  v nedostatočnom 

počte  zamestnancov,  ktorí  na  území  mesta  majú  čo  robiť,  aby  bola  zabezpečená  čistota 
a poriadok. 

Baloghová sa pýtala, že čo bude so stenou na urny. 
Primátor informoval, že to by sa dalo urobiť cez MPS, nakúpi sa potrebný materiál 

a vytvorí sa urnová stena.
Baloghová sa pýtala,  že čo bude v prípade ak tých cca 15 tis.  EUR bude málo na 

dokončenie.
Primátor odpovedal, že v tom prípade zasadne MsZ a urobí sa úprava rozpočtu.
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Tipcsák v závere dodal, že je potrebné to čím skôr urobiť, lebo to neznesie odklad. 

Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  ďalšiu  realizáciu  Projektu  rozšírenia  
cintorína  podľa  existujúcej  projektovej  dokumentácie  a to:  stromy,  oplotenie,  chodník,  
lavičky,  smetné koše,  osvetlenie  atď.,  v predpokladanej  celkovej  hodnote do € 15.000,--  
(slovom: pätnásťtisíc EUR).
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészáros, 
Zoltán Kövér, Gejza Tipcsák, Zita Baloghová ; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 
0 poslancov)

9. Zámer výmeny pozemkov v katastri mesta

Primátor mesta informoval prítomných, že je prísľub vlády na pomoc pri vysporiadaní 
pozemkov či  už  formou dlhodobého prenájmu alebo odkúpenie.  Dodal,  že  mesto  dostalo 
ponuku od Zlatici Petrikovej na výmenu pozemkov v katastri mesta. Ona má viac pozemkov 
aj smerom na obec Čiernu, kde je záhradkárska osada. Pomer je v súčasnosti 1:3. Zatiaľ je to 
jej ponuka a chcel vedieť od prítomných poslancov, či má pokračovať v aktivitách výmeny 
pozemkov.

Baloghová sa pýtala, či mesto má čo ponúknuť za výmenu. 
Primátor mesta odpovedal, že mesto má pozemky na výmenu a zároveň dodal, že je tu 

ďalšia hrozba zo strany Petrikovej, lebo sa vyjadrila, že ak mesto neprejaví záujem predá 
pozemky inému a to už pre mesto nebude dobré a preto žiadal poslancov, aby vyjadrili svoj 
názor či  má pokračovať v jednaní s p.  Petrikovou. Zdôraznil,  že to jej  návrh mesto môže 
podať protinávrh a samozrejme, že MsZ bude informovať o každom kroku a bude treba dať 
vypracovať aj súdno-znalecký posudok. 

Baloghová súhlasila s primátorom a povedala, že treba to čím skôr riešiť. 
Kiššová  upozornila  na  prevod pozemkov z MPS,  ktoré  má od ŽSR,  aby sa  na  to 

nezabudlo.
Primátor mesta povedal, že zistí aký je stav a začne sa s prevodom hneď ako to bude 

možné. 

Prítomní  poslanci  brali  na  vedomie informáciu  o možnosti  zámeny  pozemkov 
v katastri mesta a súhlasí s realizáciou ďalších krokov potrebných k príprave konkrétnych 
ponúk na jednotlivé pozemky. 
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészáros, 
Zoltán Kövér, Gejza Tipcsák, Zita Baloghová ; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 
0 poslancov)

10. Voľba riaditeľa ZŠ s VJM – informácia zo ŠR

Primátor  mesta  informoval  prítomných,  že  sa  uskutočnilo  výberové  konania  na 
riaditeľa ZŠ s VJM – Alapiskola v Čiernej nad Tisou. Bol len jeden uchádzač a to súčasný 
riaditeľ, ktorý spĺňal všetky požiadavky. Rada školy predložila návrh na vymenovanie Ing. 
Lóranta Szücsa, MBA za riaditeľa školy.

Prítomní  poslanci  brali  na  vedomie  informáciu  o voľbe  riaditeľa  ZŠ  s VJM  – 
Alapiskola v Čiernej nad Tisou. 
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(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészáros, 
Zoltán Kövér, Gejza Tipcsák, Zita Baloghová ; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 
0 poslancov)
11. Zámer rekonštrukcie chodníkov

Primátor  mesta  informoval,  že  je  otvorená  výzva  na  rekonštrukciu  chodníkov. 
Uviedol,  že  urobil  prieskum  a najschodnejšie  by  bolo  zrekonštruovať  chodníky  na  ul. 
Trakanskej,  Železničnej,  Jarnej,  Jesennej,  Jesenského,  Jilemnického  cca  2,7  km.  Išlo  by 
o asfalt a úpravu obrubníkov. Dodal, že to sú tie pozemky, ktoré máme vo vlastníctve, alebo 
v dlhodobom prenájme. Celková investícia by bola cca 370 tis. EUR. Projekt by bol vo výške 
cca 14 – 15 tis. EUR. Ak by bola spoluúčasť tak cca 32 tis. EUR.

Baloghová sa pýtala, či na Trakanskej ulici sa počíta aj s prístupovou cestou.
Primátor odpovedal, že ak by ostal asfalt, dalo by sa aj to urobiť. 
Tipcsák sa pýtal, či sa nedá osloviť ŽSR, že ak chcú nájomné, aby potom zveľaďovali 

majetok.
Primátor odpovedal, že je to veľmi ťažké s nimi komunikovať, už  ich viackrát vyzval, 

robil aj fotodokumentáciu a vyzval na kosenie pred ubikáciou a UB 400, vždy to robili cez 
nejakú cudziu firmu, momentálne to robí MPS.

Prítomní poslanci brali na vedomie informáciu o zámere rekonštrukcie chodníkov  
a súhlasí  s pokračovaním  v danom  projekte,  t.j.  výbere  zhotoviteľa  projektovej  
dokumentácie pre potreby podania k projektu. 
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészáros, 
Zoltán Kövér, Gejza Tipcsák, Zita Baloghová ; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 
0 poslancov)

12. Správa o činnosti MsP od 1.1.2023 do 31.12.2023

Správu o činnosti MsP predložil Bc. Tomáš Fejko náčelník MsP písomne. 
Tipcsák  sa  vyjadril,  že  treba  prijať  nových,  mladých,  šikovník  príslušníkov  MsP. 

V súčasnosti sú v stave aj dôchodcovia, čo nie je dobré podľa jeho názoru. Spomenul, že treba 
investovať do nových policajtov a zároveň ich zaviazať, aby sa investícia aj vrátila. Dodal, že 
keď on bol mestským policajtom, tak zaúčal nových a chodil s nimi pravidelne do dennej 
a nočnej služby, lebo keď ich starší policajt nezaučí nebudú vedieť robiť. Uviedol, že netreba 
len sedieť pri kamere a brať peniaze za nadčasy. 

Pimátor mesta na to reagoval a odpovedal, že musí sa ich zastať, lebo v súčasnosti 
nemá  kto  zastupovať  na  kamerách  a musí  to  byť  človek,  ktorý  je  vyškolený  na  obsluhu 
kamerového systému aj ovláda tie kamery a preto tam zastupujú takí, ktorí to vedia robiť 
a platia sa im nadčasy. 

Tipcsák ďalej uviedol, že treba riešiť bezdomovcov, sociálne slabých, ktorí vyberajú 
koše a potulujú sa po meste, riešiť občianske spolunažívanie a iné vlastné zistenia. Dodal, že 
ani predchádzajúce vedenie sa veľmi nestaralo o MsP. Je to chyba náčelníka MsP, vyčítal mu, 
že  mal  viac  lobovať  aj  na  MsZ  o svojich  zamestnancov  aj  o priestory,  v ktorých  sú 
momentálne. 

Prítomní poslanci brali a vedomie správu o činnosti MsP od 1.1.2023 do 31.2.2023. 
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészáros, 
Zoltán Kövér,  Zita Baloghová ; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – Gejza Tipcsák)
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13. Stanoviská komisií

Komisia pre verejný poriadok a ochranu životného prostredia

Stanovisko  komisie  predložil  jej  predseda  Pavol  Koči  písomne,  čo  tvorí  prílohu 
zápisnice.

Primátor mesta požiadal predsedu komisie, aby komisia sa prešla po meste a označila 
stromy, ktoré sú suché a je potrebné ich vyrúbať. 

Prítomní  poslanci  brali  na  vedomie  stanovisko  komisie  pre  Verejný  poriadok  
a ochranu životného prostredia
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészáros, 
Zoltán Kövér,  Gejza Tipcsák, Zita Baloghová ; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 
0 poslancov)

Finančná a podnikateľská komisia

Stanovisko komisie  predložil  jej  predseda Mgr.  Tibor  Mészáros  písomne,  čo tvorí 
prílohu zápisnice. 

Tipcsák sa informoval, že aký problém je s PHM?
Primátor mesta odpovedal,  že problém bol v tom, že keď služobné auto MsP bolo 

v oprave,  tak  sa  im  zapožičala  Fábia,  ktorá  ma  vyššiu  spotrebu  v meste  ako je  uvedené 
v dokumentácii vozidla.

Prítomní poslanci brali na vedomie stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie.
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészáros, 
Zoltán Kövér,  Gejza Tipcsák, Zita Baloghová ; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 
0 poslancov)

Sociálna a bytová komisia 

Stanovisko komisie predložila jej predsedníčka Eva Kiššová písomne, čo tvorí prílohu 
zápisnice. 

Tipcsák sa pýtal na platovú disciplínu.
Primátor mesta informoval,  že boli  ukončené 3 nájomné zmluvy, nájomníkom boli 

zaslané výzvy. Bude vykonaná kontrola a keď ešte budú v bytoch uskutoční sa vypratanie 
bytu. 

Baloghová sa pýtala, že keď nájomníci neplatia odkiaľ majú elektrinu?
Primátor  mesta  odpovedal,  že  od  susedov,  ktorí  majú  zavedenú  elektrinu  a  cez 

predlžovačku.
Tipcsák sa pýtal, či nie je otvorená nejaká výzva na rekonštrukciu bytov. 
 Baloghová odpovedala,  že načo aj tak zničia aj  tie nové byty. Pýtala sa koľko je 

neplatičov.
Kiššová odpovedala, že je to ťažké povedať, lebo každý niečo platí, ale neplatí celý 

nájom. 
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Tipcsák  uviedol,  že  niekedy  bola  možnosť  platenia  nájomného  cez  osobitného 
príjemcu. 

Prítomní  poslanci  jednohlasne  brali  na  vedomie  stanovisko  Sociálnej  a bytovej  
komisie.
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészáros, 
Zoltán Kövér,  Gejza Tipcsák, Zita Baloghová ; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 
0 poslancov)

14. Rôzne

Primátor  mesta informoval prítomných:
- o projekte nadácia SPP na festival – neúspešné
- projekt cez ministerstvo financií - rekonštrukcia kotla a vykurovacích telies budovy 

MsÚ,
- o  povolení  na  osadenie  retardérov  na  ul.  Hlavnú,  tak  ako  to  už  bolo  na 

prechádzajúcich zasadnutiach MsZ prednesené a dohodnuté,
- projekt ZŠ s VJM na havarijný stav strechy, projekt bol schválený, len momentálne 

nie sú financie, ak sa uvoľnia bude sa to riešiť,
- kúpalisko – Reformovaná cirkev má záujem a chce tam vybudovať cirkevnú materskú 

škôlku financovanú z Maďarska,
- ETT projekt – na budúci týždeň bude stretnutie starostov Medzibodrožia ohľadom 

cezhraničnej spolupráce,
- v Ajaku  boli  Dni  hasičov,  kde  sa  rozprávalo  aj  o podanom  projekte  ohľadom 

dobrovoľného hasičského zboru a je to na dobrej ceste.

Ďalej primátor mesta informoval prítomných s programom Letného festivalu, ktorý sa 
uskutoční 20.7.2024 so začiatkom o 14,00 hod.. Požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k tomu, 
či súhlasia alebo nie, aby sa uskutočnila aj súťaž vo varení. Vyjadril sa, že podľa jeho názoru 
bolo by dobré, aby bolo aspoň 10 súťažných skupín, aby to malo aj nejaký zmysel. Poslanci  
sa vyjadrili, že sú za súťaž vo varení. Tipcsák povedal, že nevie, a že jemu chýba vyjadrenie 
kultúrnej komisie. Baloghová sa pýtala, či bude niečo aj pre deti.

Primátor mesta súhlasil s Tipcsákom, ale dodal, že každý mohol podať svoj návrh a aj 
čakal, že sa poslanci ozvú, ale nikto ho nekontaktoval celá organizácia ostala len na ňom. 
Uviedol,  že  teraz  je  už  ťažko  zohnať  vystupujúceho,  nakoľko  už  sú  obsadení.  Ohľadom 
programu pre deti uviedol, že prednosta úradu to má na starosti a budú aj súťaže pre deti 
a podobne.  Odmeny  tiež  budú,  lebo  nakúpilo  sa  deťom na  Deň  deti  a ešte  ostali  nejaké 
odmeny pre nich. 

Primátor  mesta  oboznámil  prítomných  so  žiadosťou  poslankyne  Zity  Baloghovej, 
ktorá žiadala pomoc pre MŠ na hygienickú maľbu a rekonštrukciu podlahy v triedach, kde 
uviedla,  že  ide  o havarijný  stav.  Informoval,  že  vykonal  kontrolu  v MŠ  spoločnej  aj 
s prednostom úradu a riaditeľkou MŠ. Dodal, že MŠ má v rozpočte vyhradené financie čo 
potvrdila  aj  riaditeľka  MŠ.  Pri  miestnom  šetrení  sa  zistilo,  že  nie  je  to  havarijný  stav 
a riaditeľka MŠ sa vyjadrila, že počas letných prázdnin majú naplánovanú hygienickú maľbu 
aj výmenu podlahy, na ktoré majú vlastné zdroje v rozpočte. Poprosil do budúcna opatrne sa 
vyjadrovať o havarijnom stave, lebo z toho môžu neskôr nastať nežiadané komplikácie. 

Baloghová  sa  vyjadrila,  že  bola  aj  s ostatnými  rodičmi  keď  sa  organizovala 
a vykonávala hygienická maľba triedy, ktorú navštevuje jej syn a tam odznelo, že treba aj 
ostatné triedy a nie sú na to financie a jej ako poslankyni dali za úlohu, aby to riešila. 
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Demeter sa vyjadril, že on sám ponúkol všetko potrebné na vlastné náklady pre MŠ na 
vykonanie hygienickej maľby a povedali, že nič nepotrebujú. 

Tipcsák sa pýtal, či je na to nejaký prevádzkový poriadok ako často sa má vykonať 
maľba. 

Primátor mesta odpovedal, že asi každých 5 rokov.
Tipcsák  sa  ďalej  dotazoval  ohľadom  zvýšenie  stravného  o €  0,20,  či  sa  to 

neprehodnotí, lebo podľa jeho názoru nemá každý na to financie, hlavne keď má viac detí.
Prednosta úradu odpovedal, že treba vykryť náklady a nie je možné to znižovať. 
Tipcsák ďalej vytkol, že bol uvedený do omylu, pretože teraz sa za TKO platí viac.
Prednosta úradu odpovedal, že nie je to tak, len sa zmenila sadzba a nedali sa také 

úľavy predchádzajúce roky. 
Kiššová sa pýtala, či aj bezdomovci platia.
Prednosta  úradu  odpovedal,  že  je  našou  povinnosťou  vyrúbiť  poplatok  každému. 

U nich je problém s platbou aj vymožiteľnosťou, z čoho potom vzniká vysoký nedoplatok. 
Tipcsák sa pýtal prečo nebolo tak dlho zasadnutie MsZ.
Primátor  mesta  odpovedal,  že  od  posledného  zasadnutia  nebol  taký  vážny  dôvod 

zasadať.  Teraz  bolo  treba  prerokovať  Záverečný  účet,  ktorý  bol  zákonným  spôsobom 
zverejnený aj na úradnej tabuli. 

Baloghová sa pýtala, čo je s projektom na školy.
Tipcsák sa pýtal akú má životnosť projekt.
Primátor mesta odpovedal, že projekt je hotový, čaká sa na otvorenie výzvy. Životnosť 

projektu je neobmedzená. Preto je dobré mať vypracovaný projekt a keď sa otvorí výzva už sa 
len podá. 

Tipcsák sa pýtal, či sa nedá niečo robiť s bezdomovcami.
Primátor mesta odpovedal, že dá sa, ale aj teraz sme mali konkrétny prípad, keď jeden 

z nich bol umiestnený v centre a brat prišiel  po neho a zobral ho späť domov. Problém je 
v tom, že oni nechcú do žiadneho zariadenia.

Keďže viacej pripomienok v bode Rôzne nebolo návrhová komisie predložila návrh 
uznesenia. 

Prítomní poslanci brali na vedomie informáciu primátora mesta Čierna nad Tisou  
Ing.  Viktora  Palka,  MBA „Hygienická  maľba  v triedach  MŠ a rekonštrukcia  podlahy 
v jednotlivých triedach MŠ“ na žiadosť p. poslankyne Zity Baloghovej.
(Hlasovanie:  za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészáros, 
Zoltán Kövér,  Zita Baloghová ; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – Gejza Tipcsák)

Keďže  viacej  pripomienok  zo  strany  poslancov  nebolo  primátor  mesta  poďakoval 
prítomným za účasť a ukončil rokovanie MsZ.

Ing. Peter Brázda, PhD Ing. Viktor Palko, MBA
    prednosta úradu       primátor mesta

Overovatelia: Pavol Koči
Eva Kissová
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Zapísala: PhDr. Tünde Butkyová
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